
Corsi: Tonelli? Powiedziałem &quot;nie&quot; Romie
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Od kilku dni mówi się o zainteresowaniu Romy Lorenzo Tonellim,

środkowym obrońcą Empoli. Pogłoski mediów potwierdza prezydent klubu

z Toskanii, Fabrizio Corsi, który udzielił wywiadu dla calciomerato.com.

 

Jak gra Paredes?

- Wypożyczyliśmy go z Romy na bok w trójce pomocy, ma niesamowity talent, ale z

czasem doszliśmy do wniosku, że brakuje mu nieco na tej pozycji, nieco

dynamizmu. Zostawiliśmy go w spokoju i Giampaolo wykazał się intuicją,

wystawiając go w centrum pomocy: doskonały wybór. Wiecie jak bardzo może się

poprawić na tej pozycji? Będzie wielki.

 

Są tacy, którzy teraz chcieliby od ciebie Tonellego.

- Pytały mnie o niego Roma i Napoli, chcieli wiedzieć czy byłbym skłonny

negocjować jego transfer w styczniu. Podziękowałem i powiedziałem nie: wszystko

przesunięte na po zakończeniu sezonu.
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